
PROTOKÓŁ Nr VII/11                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 26 maja 2011r.  

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1510. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

2. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście. Lista 

obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)      

1.Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 07 

kwietnia 2011r. 
2.Interpelacje i zapytania radnych.  
3.Ocena i rozpatrzenie sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2010r. 

   a) stanowisko Zarządu, 

   b) stanowiska Komisji, 

   c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Powiatowego Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2010r.  

4.Informacja nt. funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej w 

Nowogardzie za   okres od 01.01.2010r. do 31.12.2010r.  

   a) stanowisko Zarządu, 

   b) stanowiska Komisji. 

5.Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                      

w Goleniowie za rok 2010. 

   a) stanowisko Zarządu, 

   b) stanowiska Komisji. 

6.Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 

finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za 2010r.    

    a) stanowisko Zarządu, 
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    b) stanowiska Komisji. 

7.Informacja z realizacji inwestycji w 2011r. z uwzględnieniem środków 

zewnętrznych pozyskanych na ten cel. 

    a) stanowisko Zarządu, 

    b) stanowiska Komisji. 

8. Podjecie uchwał w sprawach: 

   a) wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane 

stanowiącą własność Powiatu Goleniowskiego oddaną w trwały zarząd, 

   b) udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony 

środowiska, 

   c) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki 

długoterminowej z budżetu Powiatu Goleniowskiego w 2005r. dla 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, 

   d) wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki długoterminowej z budżetu 

Powiatu Goleniowskiego w 2011r. dla Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego   w Goleniowie, 

   e) określenia kierunku i etapów przekształcenia Samodzielnego 

Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, 

    f) utworzenia przez Powiat Goleniowski spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością pod firmą „Centrum Medyczne Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością      w Goleniowie,      

     g) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r. i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2011r, 

     h) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2011 – 2019, 

      i)  likwidacji Portowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 w Szczecinie, 

      j)  rozpatrzenie skargi, 

      k)  podtrzymania swojego poprzedniego stanowiska wyrażonego w uchwale 

Nr V/32/11 Rady Powiatu w Goleniowie. 

9. Blok informacyjny: 

     - sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

     - informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

10. Wolne wnioski. 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. zamknięcie obrad.  

III. Przebieg posiedzenia.  

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia              

VII sesji Rady Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych                  

i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, iż 
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na sali obrad jest 18 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.       

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia                  

i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę. 

Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował uzupełnienie porządku obrad                

w pkt 8i  podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie likwidacji 

Portowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. 

Energetyków 2 w Szczecinie. 

Rada Powiatu powyższą zmianę do porządku obrad przyjęła jednogłośnie,               

w obecności 18 radnych.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Marcin Fedeńczak 

zawnioskował o poszerzenie porządku obrad o dwie uchwały: w pkt 8j w 

sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora SPSP w Goleniowie i w pkt 8k w 

sprawie podtrzymania swojego poprzedniego stanowiska wyrażonego w 

uchwale Nr V/32/11 Rady Powiatu w Goleniowie.  

Rada Powiatu obie zmiany do porządku obrad przyjęła oddzielnie 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z VI sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 07 kwietnia 2011r. był 

do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą 

sesją, a następnie zapytał czy są uwagi do powyższego protokołu.  

Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie18 głosami za.  

Ad.2.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska  wniosła o:  

a) pilne rozpoczęcie remontu drogi powiatowej ze Stawna. Obecnie droga jest 

w tragicznym stanie. Przejazd nią z powodu ilości dziur po okresie zimowym 

praktycznie kończy się awarią samochodu, 

b) Radna spytała co stoi na przeszkodzie aby zbyć lokal mieszkalny będący 

własnością powiatu na rzecz najemcy.  Zgodnie z uchwała Rady Powiatu z 

2000 roku lokale mieszkalne mogą być na rzecz najemców bezprzetargowo 

zbywane. Lokatorka od 1980 roku zamieszkiwała w mieszkaniu na terenie 

Domu Dziecka w Mostach. Posiadała umowę najmu zawartą na czas 

nieoznaczony. W związku z przygotowaniem Domu Dziecka w Mostach do 

sprzedaży lokatorka została przeniesiona do mieszkania w bloku 

mieszkalnym na terenie tej samej miejscowości. Zwracała się do Zarządu 
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Powiatu z wnioskiem o kupno najmowanego lokalu. Zarząd Powiatu odmówił 

lokatorce sprzedaży lokalu. Co stoi na przeszkodzie aby lokatorka wykupiła 

najmowany lokal mieszkalny na ogólnych zasadach wynikających z 

cytowanej uchwały? 

Radny Kazimierz Lembas  złożył interpelacje: 

a) Radny wnioskował aby systematycznie przekazywać informacje na temat 

postępu robót na drodze Błotno-Trzechel, gdzie często droga jest zalewana 

uniemożliwiając przejazd. Informacji takiej nie otrzymuje, 

b) Na jakim etapie w Starostwie jest załatwienie sprawy, o którą wnioskuje 

Burmistrz Nowogardu, a dotyczy to usunięcia pozostałości po ściętych 

topolach na ulicy 15 lutego w Nowogardzie. Sprawa nie jest załatwiona od 

2007 roku. Radny wnosi chociaż o udzielenie odpowiedzi na skierowane 

pisma. 

Radny Piotr Kijko zapytał: w przypadku powołania Spółki Centrum Medyczne 

w jakim trybie zostanie wyłoniony Prezes Spółki? 

Radna Danuta Faryniarz zawnioskowała o imienne wskazanie osoby, która 

zainicjowała przekształcenie Szpitala w spółkę prawa handlowego. 

 

Ad.3. Materiał pt. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego 

SPSP w Goleniowie za 2010r. stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

      

Ad.3.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że Zarząd Powiatu powyższe 

sprawozdanie  omawiał na posiedzeniu Zarządu w dniu 16 marca oraz 11 i 

26 maja 2011r. i pozytywnie je zaopiniował.  

 

Ad.3.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

materiał. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został zaopiniowany pozytywnie.      

 

Ad.3.c. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2010 rok, który stanowi zał. nr 4 do 

protokołu. W imieniu Zarządu Powiatu zaproponował autopoprawkę 

polegającą na wykreśleniu § 3 uchwały w związku z czym numeracja 

pozostałych paragrafów zmienia się odpowiednio. 

                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  
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Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały długo dyskutowały. Uchwała 

nieprecyzyjnie wskazuje obowiązki Dyrektora Szpitala w zakresie pokrycia 

ujemnego wyniku. Autopoprawka Zarządu niczego nie zmienia. Szpital nie 

ma żadnych możliwości aby pokryć we własnym zakresie ujemny wynik 

finansowy. Tym bardziej, że zapis taki jest zapisem dla zapisu gdyż już 

niedługo Szpital zostanie postawiony w stan likwidacji.  Rada Powiatu ma 

inne możliwości aby pokryć ujemny wynik. Powinniśmy stanowić prawo 

lokalny rzetelne tzn. realne do wykonania. Na połączonych Komisjach projekt 

uchwały nie otrzymał pozytywnej akceptacji. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2010 rok, Rada głosowała: 12 za, 5 

głosów przeciw i 1 wstrzymujący się;  w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/37/11 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

 

Ad.4. Materiał pt. informacja na temat funkcjonowania Domu Pomocy 

Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią w Nowogardzie przy ul. 

Piłsudskiego 9 za okres od 01.01.2010 r. do 31.12.2010 r. stanowi zał. nr 6 

do protokołu.                                                                                                      

 

Ad.4.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu powyższy 

materiał analizował na posiedzeniu Zarządu w dniach 11 i 26 maja i 

pozytywnie zaopiniował przedłożony materiał oraz pozytywnie ocenił 

działalność Domu Pomocy Społecznej.  

 

Ad.4.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

materiał. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został oceniony pozytywnie i przyjęty do 

wiadomości.      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem informacji na temat 

funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią 

w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9 za okres od 01.01.2010 r. do 

31.12.2010 r. Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

 

Ad.5. Materiał pt. sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Goleniowie za rok 2010 stanowi zał. nr 7 do protokołu.                                                                                                      
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Ad.5.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu powyższy 

materiał analizował na posiedzeniu Zarządu w dniach 11 i 26 maja i 

pozytywnie zaopiniował przedłożony materiał oraz pozytywnie ocenił 

działalność PCPR w Goleniowie.  

 

Ad.5.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

materiał. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został oceniony pozytywnie i przyjęty do 

wiadomości.      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania z 

działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie za rok 

2010 Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

 

Ad.6. Materiał pt. sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i 

wykorzystania środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Nowogardzie za rok 2010 stanowi zał. nr 8 do protokołu.                                                                                                      

 

Ad.6.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu powyższy 

materiał analizował na posiedzeniu Zarządu w dniach 11 i 26 maja i 

pozytywnie zaopiniował przedłożony materiał. 

 

Ad.6.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

materiał. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został oceniony pozytywnie i przyjęty do 

wiadomości.      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania z 

działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2010 Rada głosowała jednogłośnie, 

w obecności 18 radnych.  

 

Ad.7. Materiał pt. informacja z realizacji inwestycji w 2011 roku z 

uwzględnieniem środków zewnętrznych pozyskanych na ten cel stanowi zał. 

nr 9 do protokołu.                                                                                                      

 

Ad.7.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu powyższy 

materiał analizował na posiedzeniu Zarządu w dniach 11 i 26 maja i 

pozytywnie zaopiniował przedłożony materiał. 
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Ad.7.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

materiał. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został oceniony pozytywnie i przyjęty do 

wiadomości.      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem informacji z realizacji 

inwestycji w 2011 roku z uwzględnieniem środków zewnętrznych 

pozyskanych na ten cel Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 

radnych.  

 

Ad.8.a. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane 

stanowiącą własność Powiatu Goleniowskiego oddaną w trwały zarząd, 

który stanowi zał. nr 10 do protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały również zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane 

stanowiącą własność Powiatu Goleniowskiego oddaną w trwały zarząd,, 

Rada głosowała jednogłośnie,  w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/38/11 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

 

Ad.8.b. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, 

który stanowi zał. nr 12 do protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały również zaopiniowały pozytywnie.  

Radna A, Fedorczuk-Smolira zapytała na jakie cele środki przyznane zostaną 

wykorzystane? 

Naczelnik WOŚRiL Andrzej Mucek poinformował, że przyznane pieniądze 

zostaną wykorzystane na zakup  paliwa, kart telefonicznych i inne wydatki 

rzeczowe konieczne do poniesienia dla sprawnego funkcjonowania straży 

rybackiej. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, 

Rada głosowała jednogłośnie,  w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/39/11 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 

Ad.8.c. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki długoterminowej 

z budżetu Powiatu Goleniowskiego w 2005r. dla Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie, który stanowi zał. nr 14 do protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że głosując 

na posiedzeniu Komisji projekt uchwały nie uzyskał pozytywnej opinii. 

Komisja jest oczywiście za udzieleniem Szpitalowi pomocy finansowej. Chodzi 

tylko o formę tej pomocy. Szpital nie ma żadnej możliwości aby spłacić 

udzieloną pożyczkę. Przecież Szpital ma zostać zlikwidowany bezpośrednio 

przed przekształceniem, które jest nieuchronne. Chociażby z tego powodu 

uchwala jest nie realna. Nie będzie podmiotu, który miałby spłacić pożyczkę. 

Rada oferuje Szpitalowi pieniądze z góry wiedząc, że nie zostaną zwrócone. 

Komisja jest przeciwko stanowieniu fikcji. Po drugie zdaniem Komisji nie 

można udzielić pożyczki nie oprocentowanej. Jest to działanie na szkodę 

budżetu powiatu. Zdaniem Komisji projekt uchwały nie jest zgodny z 

prawem.  

Skarbnik wyjaśnił, że można mieć wątpliwości ale na obecny stan prawny, 

kiedy nie podjęto jeszcze uchwały o likwidacji Szpitala co oznacza, że go nie 

zlikwidowano, wszystko jest zgodne z prawem. 

Radny K. Lembas zapytał jak to co mówi Skarbnik ma się do wniosków, 

które zostały przesłane do gmin naszego powiatu, a dotyczą one wyrażenia 

opinii o likwidacji Szpitala. Wynika z tego, że likwidacja SPSP w Goleniowie 

jest już przesądzona. Nie można mówić, że nie likwidujemy Szpitala. 

Procedura likwidacyjna została praktycznie wszczęta. Wystąpiono po opinie. 

Radni zostali zaskoczeni likwidacją. Jesteśmy jako radni za przekształceniem 

Szpitala. Chodzi jedynie o formę załatwienia tego. Z przedłożonych 

dokumentów przewija się również kompletny brak informacji na temat zasad 

funkcjonowania nowo powstałej spółki. Nikt z członków Zarządu nie potrafi 

radnych przekonać, że spółka będzie poprawnie funkcjonowała. Musimy 

wiedzieć przed podjęciem decyzji, że spółka będzie rentowna. Jest realna 

groźba, że może mieć problemy finansowe a to oznacza, że Szpital jako 

spółka będzie mógł upaść.  Z tych powodów połączone Komisje wydały 

negatywną opinię do projektu uchwały. 



 9 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki długoterminowej 

z budżetu Powiatu Goleniowskiego w 2005r. dla Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie, Rada głosowała: 12 radnych za, 4 

przeciw i 2 wstrzymujących się,  w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/40/11 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

 

Ad.8.d. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki długoterminowej z budżetu Powiatu 

Goleniowskiego w 2011 r. dla Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie, który stanowi zał. nr 16 do protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że Komisja 

miała zastrzeżenia to tego projektu podobne jak do poprzedniego chociaż 

głosami 4 za i 2 przeciw projekt uzyskał pozytywną opinię. Pożyczka na 

pewno nie zostanie spłacona pociągając za sobą poważne konsekwencje dla 

budżetu powiatu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki długoterminowej z budżetu Powiatu 

Goleniowskiego w 2011 r. dla Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie, Rada głosowała 12 radnych za, 5 przeciw i 1 

wstrzymujący się ,  w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/41/11 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

 

Ad.8.e. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia kierunków i etapów przekształcenia Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie, który stanowi zał. nr 18 do protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że uchwała 

otrzymała pozytywną opinię Komisji. Trzech radnych było za, 3 się 

wstrzymało. Uchwała nie zawiera żadnych terminów. 

Uchwała informuje, że Szpital będzie spółką i że zawiąże niepubliczny ZOZ. 

Następnie z uchwały wynikają pozostałe czynności do wykonania aby 

dokonać przekształcenia.  Ani słowa o kosztach tego przedsięwzięcia. A 

koszty będą duże. Również nic nie wynika z uzasadnienia do uchwały. Mówi 

się do nas zagłosujcie a potem jakoś to będzie. Powinniśmy traktować się 

poważnie. Wszystkie dane w tej sprawie powinny być jawne. 
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Radny Cz. Siwek – dyskutujemy o zdrowiu 80 tysięcy mieszkańców naszego 

powiatu. Temat jest bardzo ważny. Podejmując decyzje powinniśmy być 

znacznie lepiej przygotowani. Jesteśmy w pełni świadomi, że coś ze Szpitalem 

trzeba zrobić. Akurat dzisiaj w Sejmie głosowany jest wniosek o odwołanie 

Ministra Zdrowia właśnie z tego powodu, nad którym debatujemy tzn. za 

agresywną prywatyzację szpitali.  

Radny Czesław Siwek przedstawił stanowisko Rady Powiatowej Sojuszu 

Lewicy Demokratycznej, które stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Starosta zaapelował o nie straszenie społeczeństwa przekształceniem 

Szpitala. Koszty, które dzisiaj generuje Szpital są bardzo duże. Kosztów 

spółki jeszcze nie znamy. Mieszanie pojęć prywatyzacja i komercjalizacja jest 

nieuprawnione. Nie przekażemy spółce majątku. Majątek trwały 

(nieruchomości) oraz sprzęt i wyposażenie Szpitala nadal będą własnością 

powiatu. Spółka jest formą o wiele bezpieczniejszą dla budżetu powiatu. 

Propozycja aby pomóc Szpitalowi poprzez ściągnięcie w budżecie środków z 

dróg wzięła się z tego, że na te zadania nie otrzymaliśmy dofinansowania z 

zewnątrz. 

Radna G. Rybicka – utworzenie spółki budzi wśród społeczeństwa duże 

zaniepokojenie. Przekształcenie Szpitala w spółkę może spowodować 

ograniczenie świadczenia usług. Nowa ustawa o działalności zdrowotnej nie 

odpowiada na wszystkie problemy związane z prowadzeniem szpitala.  

Radna A. Fedorczuk-Smolira – niepubliczny to nie znaczy, że zły. Przykładem 

mogą być przychodnie, które zostały sprywatyzowane, a zakres i jakość 

świadczonych przez nie usług nie pogorszyła się. Pacjent praktycznie nie 

zauważył żadnych zmian. Komercjalizacja polegać będzie między innymi na 

tym, że usługi ponad standardowe będą płatne pozostałe zaś nie. Zakres 

świadczonych usług darmowych nie ulegnie zmianie.  

Przewodniczący Rady zaapelował również aby nie straszyć społeczeństwa. 

Wszyscy jesteśmy przeciwni prywatyzacji. W naszym przypadku mówimy o 

komercjalizacji. Mienie, którym dysponuje  Szpital pozostanie nadal 

własnością powiatu a to jest gwarancją, że będzie ono wykorzystywane 

jedynie do świadczenia usług tak jak dzisiaj. Zarząd Powiatu zostanie 

zobowiązany do przeprowadzenia do najbliższej sesji szerokiej akcji 

informacyjnej za pośrednictwem mediów. Ta informacja jest bardzo 

potrzebna. Akcję informacyjną rozpoczniemy na zwołanej przeze mnie 

konferencji prasowej na dzień 1 czerwca godzinę 14.00.  Serdecznie 

zapraszam na konferencje wszystkie media. 

Radny L. Soroczyński zgodził się z opinią Przewodniczącego, że najważniejsza 

jest rzetelna informacja. Ustawodawca założył zmiany w systemie opieki 

zdrowotnej, na które nie mieliśmy żadnego wpływu. Moim zdaniem zmiany, 

które planujemy nie wpłyną na jakość świadczonych usług.  

Radny Cz. Siwek – zauważył, że komercjalizacja znacznie ułatwia  

prywatyzację. W przypadku spółki, która nie osiągnie dodatniego wyniku 
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będzie podlegała likwidacji. Wtedy będzie otwarta droga do jej prywatyzacji. A 

to jest niebezpieczne. Społeczeństwo powiatu musi być o tym wszystkim 

poinformowane. Mogło być znacznie lepiej, gdyby Zarząd zadbał o to. Tak 

duże zadłużenie wcale nie jest potrzebne. Źle zarządzano tym majątkiem. 

Radny Piotr Kijko – przypomniał o zbliżających się wyborach 

parlamentarnych i zaapelował o głosowanie zgodne ze swoim sumieniem. 

Radny Mariusz Zalewski – sprawą Szpitala zajmujemy się już od dłuższego 

czasu. Po to społeczeństwo nas wybrało żebyśmy podejmowali najlepsze 

decyzje nawet wtedy, gdy są one niepopularne. Ja nie widzę innej możliwości 

aby ratować Szpital. Majątek Szpitala zawsze będzie w rekach społecznych. 

Chodzi o zapewnienie lepszego dostępu do usług medycznych. 

K. Lembas – czy dzisiaj Szpital źle świadczy swoje usługi? Proszę powiedzieć 

jaka będzie Pana decyzja jako członka Zarządu Powiatu gdy za rok 

utworzona spółka będzie miała np. milionowe zadłużenie. Mnie osobiście 

chodzi wyłącznie o kompletny brak informacji w tym zakresie. Spółka musi 

prowadzić taką działalność, która zapewni jej dochodowość. Chodzi o 

wypracowanie mechanizmów, które zagwarantują rentowność spółce. Musi 

również być jasność, że w przypadku złego wyniku finansowego trzeba będzie 

spółkę zlikwidować. Należało nam pokazać plan finansowy spółki, z którego 

wynikałoby, że jej działalność może się zbilansować. Należy również 

stwierdzić, że Zarząd Powiatu w swojej działalności nad Szpitalem okazał się 

bardzo nieskuteczny. Szpital miał obiecane różne środki finansowe np. ze 

sprzedaży nieruchomości a nie otrzymał nic.  

M. Zalewski odpowiadając K. Lembasowi – nigdy nie jest tak dobrze, żeby nie 

mogło być lepiej. Jestem przekonany, że utworzonej spółki nie będzie można 

zadłużyć. Na dzień dzisiejszy nie ma innego wyjścia dla ratowania Szpitala 

jak zaproponowane przez nas przekształcenie. Teraz też nastał czas na 

szerokie informowanie społeczeństwa powiatu o naszych zamierzeniach.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

określenia kierunków i etapów przekształcenia Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie, Rada głosowała 12 radnych za, 5 

przeciw i 1 wstrzymujący się,  w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/42/11 stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

 

Ad.8.f. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

utworzenia przez Powiat Goleniowski spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością pod firmą „Centrum Medyczne Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Goleniowie” , który stanowi zał. nr 21 do protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 
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Komisje powyższy projekt uchwały również zaopiniowały pozytywnie chociaż 

nie jednogłośnie. Były zastrzeżenia do uzasadnienia.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

utworzenia przez Powiat Goleniowski spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością pod firmą „Centrum Medyczne Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Goleniowie”, Rada głosowała 12 radnych za, 5 przeciw 

i 1 wstrzymujący się,  w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/43/11 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

 

Ad.8.g. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu Goleniowskiego na 2011 rok, który 

stanowi zał. nr 23 do protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały również zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu Goleniowskiego na 2011 rok, Rada 

głosowała 17 radnych za przy 1 wstrzymującym się,  w obecności 18 

radnych. 

UCHWAŁA NR VII/44/11 stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

 

Ad.8.h. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniającą 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego 

na lata 2011 – 2019, który stanowi zał. nr 25 do protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały również zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającą 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego 

na lata 2011 – 2019 Rada głosowała jednogłośnie,  w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/45/11 stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

 

Ad.8.i. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii o projekcie uchwały Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego w sprawie likwidacji Portowego Samodzielnego 
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Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 w Szczecinie, 

który stanowi zał. nr 27 do protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja nie wyraziła opinii z uwagi na 

niemożność zapoznania się z projektem. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii o projekcie uchwały Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego w sprawie likwidacji Portowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 w Szczecinie, 

Rada głosowała 16 radnych za, 1 przeciw i 1 wstrzymujący się,  w obecności 

18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/46/11 stanowi zał. nr 28 do protokołu.  

 

Ad.8.j. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (p. Kasiela na Dyrektora SPSP 

w Goleniowie) , który stanowi zał. nr 29 do protokołu.                                                                               

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała 17 radnych za  i 1 wstrzymujący się,  w 

obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/47/11 stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

 

 

Ad.8.k. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas przedstawił 

projekt uchwały w sprawie podtrzymania swojego poprzedniego stanowiska 

wyrażonego w uchwale Nr V/32/11 Rady Powiatu w Goleniowie, który 

stanowi zał. nr 31 do protokołu.                                                                               

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

podtrzymania swojego poprzedniego stanowiska wyrażonego w uchwale Nr 

V/32/11 Rady Powiatu w Goleniowie, Rada głosowała 17 radnych za  i 1 

wstrzymujący się,  w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR VII/48/11 stanowi zał. nr 32 do protokołu.  

 

Ad.9. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami                     

w okresie od 24 marca 2011r. do 11 maja 2011r. stanowi zał. nr 33 do 

protokołu.  

Radny Cz. Siwek zauważył, że z informacji wynika, iż Zarząd Powiatu podjął 

decyzję o zorganizowaniu konkursu na stanowisko dyrektora Szpitala. Z 

dyskusji natomiast wynika, że dyrektorem będzie p. D. Guziak. 
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Starosta odpowiedział, że informacja z działalności Zarządu sporządzana 

została za okres dwóch miesięcy. Podejmując tą decyzję nie zdecydowano 

jeszcze o przekształceniu Szpitala w spółkę prawa handlowego.  

Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował o zamiarze, 

wspólnie z Zarządem, przeprowadzenia szerokiej akcji informacyjnej na 

temat przekształcenia Szpitala. Przypomniał o terminie następnej sesji 30 

czerwca, sesji absolutoryjnej. Poprosił radnych o odbieranie korespondencji, 

która złożona jest w Biurze Rady. Poinformował ponadto o organizowaniu 

wspólnie z Przewodniczącym Rady Miasta Goleniowa  spotkania 

integracyjnego radnych miejskich i powiatowych, które odbędzie się w 

Lubczynie 17 czerwca br.  

 

Ad.10. Radny Piotr Kijko zawnioskował aby w radzie nadzorczej powstającej 

spółki, która przejmie usługi szpitalne był przedstawiciel pracowników oraz 

zawnioskował o sporządzenie audytu mającego ocenić przydatność p. D. 

Guziaka na stanowisku prezesa nowo powstałej spółki.  

Starosta zwrócił uwagę na koszt takiego opracowania. 

Radny K. Lembas oszacował koszt sporządzenia audytu na kwotę około 5 

tys. zł. 

Starosta poinformował, że Zarząd zadba o to aby w składzie rady nadzorczej 

był przedstawiciel załogi Szpitala. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek P. Kijko w sprawie 

zlecenia opracowania audytu. 

W wyniku głosowania: 3 radnych za, 12 przeciw i 3 wstrzymujących się 

wniosek upadł, przy obecnych 18 radnych. 

Radny Cz. Siwek odniósł się do stwierdzeń Starosty o straszeniu ludzi 

przekształceniem Szpitala. Przedstawił stanowisko Zarządu Powiatowego 

SLD, w którym wykazano obawy wynikające nie z samego przekształcenia a 

jedynie z formy dokonania tego. W stanowisku mówi się też o zagrożeniach 

wynikających z przekształcenia. Dlatego tak ważna jest rozwaga i kontrola 

nad przeprowadzanymi zmianami.  

Radny M. Bartoszewski zawnioskował o przygotowanie wystąpienia do 

wszystkich gmin naszego powiatu w sprawie zintensyfikowania działań walki 

z dzikimi wysypiskami śmieci. To co się dzieje obecnie jest zatrważające. W 

lasach wyrzucane są śmieci poza jakąkolwiek kontrolą. W mieście 

zaniechano zbiórki odpadów wielkogabarytowych. Najwyższy czas zrobić z 

tym porządek.  

 

Ad.11. Wicestarosta T. Kulinicz odpowiadając na interpelację radnego                   

K. Lembasa poinformował, iż pismo w sprawie wycinki drzew na odcinku 

drogi ul. 15 lutego w Nowogardzie zostało wystosowane do Burmistrza 

Nowogardu 17 kwietnia br. Poinformował ponadto, że nie zostały usunięte 
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pozostałości po drzewach tylko tych, które zostały usunięte przez Gminę 

Nowogard.  

Starosta odpowiadając radnej D. Faryniarz poinformował, że w 99% 

przypadków inicjatorem każdej uchwały jest Zarząd Powiatu. Tak było 

również z pakietem uchwał przekształcających SPSP w Goleniowie 

Odpowiedź na pozostałe interpelacje zostanie udzielona na piśmie.   

 

Ad.12. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu W. Kaleczyc o godz. 1510 dokonał zamknięcia obrad VII sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie.                  

Przewodniczący Rady Powiatu 

 Witold Kaleczyc  

Protokołował:                                                                                                           

Ryszard Bulowski  

Goleniów, dnia 01 czerwca 2011r.  

 


